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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:283 Svåra angrepp av granbarkborre

Förra årets torka gynnade granbarkborren, en insekt som är ett allvarligt hot 
mot svenska skogar. Angreppen är i dag omfattande, och enligt uppgift berör de 
till och med mer skog än vad som fjolårets skogsbrand tog. I Östergötland 
bedöms 267 000 kubikmeter skog vara angripen. Det är mer än vad som 
någonsin tidigare har uppmätts i skogliga inventeringar. Ett stort problem i 
sammanhanget är att privata markägare som har marker som gränsar till 
naturreservat riskerar att drabbas av nya angrepp, trots att de har vidtagit 
åtgärder för att få bort de angripna träden på sin egen mark. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vilka åtgärder är statsrådet beredd att vidta för att försäkra sig om att 
bekämpningen av granbarkborre blir lyckosam? 

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-21
Besvaras senast
2019-02-27 kl. 12.00


